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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2023. október 25; (szerda) napján 9 órára meghirdetett, de 
ténylegesen 9 óra 6 perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Polgármesteri Tárgyaló termében megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök- 
Rácz Zoltán elnökhelyettes; 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag- 
Máté Péter bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként); 

     dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
     Kocsis !nikó osztályvezető/ 
 

Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 

bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 9 óra 6 perckor 

megnyitja. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú 
Kerékpárosbarát Szekszárd című pályázat keretében új eszközök beszerzése” tárgyú 
előterjesztés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 

NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

1. napirendi pont: 

A DM-Drogerie Markt Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 
áruszállítási nehézségeivel kapcsolatos kérelem 

(221/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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2. napirendi pont: 

! Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft; lejárt szállítói tartozása kiegyenlítésére kötött 
részletfizetési megállapodás módosítása 

(222/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a TOP_Plusz 1.3.2-23 pályázati felhívás keretében Kerékpárforgalmi Hálózati Terv 
felülvizsgálata vonatkozásában árajánlatkérés lefolytatásának jóváhagyására 

(227/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város 
Egészségügyi Gondnoksága és az Országos Mentőszolgálat között kötendő megállapodás 
tartalmának jóváhagyására az egészségügyi alapellátásról szóló 2015; évi CXXIII; törvény 
változására tekintettel 
(230/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

5. napirendi pont 

„Javaslat TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című 
pályázat keretében új eszközök beszerzése 

(228/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

6. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonában álló 
gazdasági társasága ügyvezetőjének megbízatásáról- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(226/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester, Máté Péter és Bomba Gábor frakcióvezetők 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

7. napirendi pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, Sió u; 1; hsz; alatt raktárépület építésére  

(223/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 
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8. napirendi pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, Bodza u; 970/4; hsz; alatt tárolóépület 
építésére 

(224/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

9. napirendi pont: 

Településképi bejelentés tudomásul vétele iránti kérelem Szekszárd, Cinka u; 70; hsz; alatt 
gépkocsitároló építése 

(225/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

10. napirendi pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, Béri B; Á; u; 0320/74; hrsz; alatt KFC 
gyorsétterem építésére 

(226/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

1. napirendi pont: 

A DM-Drogerie Markt Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 
áruszállítási nehézségeivel kapcsolatos kérelem 

(221/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: ! Drogerie Markt keresett meg minket ezzel az igénnyel, 
hátulról hozzák be az árut békáról és mindig felugratnak ott a parkoló szegélynél. Az volt az 

ötletük, amit kvázi meg is terveztettek, hogy a kis zöld szigetnek a felénél, 80 cm szélességben 
kitérköveznék, így a rámpát rá tudná ereszteni a teherautó, kulturáltabb körülmények között 
tudnák az árut beszállítani az áruházba/ Ez nekünk költséggel nem jár, nekünk csak az 
engedélyt kell, vagy nem kell kiadni/ 
 

Bomba Gábor elnök: Ezzel kapcsolatban kérdés? Ez nem sérti senki parkolását/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Parkolót nem vesz el, jelenleg is egy zöld sziget részét 
képezi/ 
 

Máté Péter tag: Én javaslom az elfogadását, mert gyakorlatilag ezzel, hogy egy 

járdaszélességet letérköveznek, nem ártanak semmit, fák vannak mellette, bokrok, úgy látom 
nem szép, nem dekoratív, a szélén van mit javítani, úgyhogy belefér ez a 80 centis szegély, ez 
szerintem belefér, mert ugye a piac építés előtt is volt Drogéria Markt és a hely, ahol tudtak 
parkolni, azt mi befoglaltuk. 
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Rácz Zoltán elnökhelyettes: Én azt gondolom, ezt engedélyezni kellene, nem keletkezik olyan 
kár, ami miatt nem kellene engedélyeznünk/ Bár a bokrok nagyon szépek és nagyon jók 
lennének ott, de ha csak ilyen akadálya van, az nem lehet probléma/ 
 

Bomba Gábor elnök: !kkor, ha más kérdés nincs, akkor az eredeti határozati javaslatra 
szavaznánk/ !ki egyetért, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

286/2023; (X;25;) határozata 

a DM-Drogerie Markt Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 
áruszállítási nehézségeivel kapcsolatos kérelem ügyében 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága egyetért a DM-Drogerie Markt Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű 
Társaság áruszállítási nehézségeinek megoldására benyújtott javaslattal, és javasolja 

polgármesteri hatáskörben eljáró alpolgármesternek a kivitelezéshez szükséges közútkezelői 
nyilatkozat kiadását/ 

 

Határidő: 2023; október 31; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

! Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft; lejárt szállítói tartozása kiegyenlítésére kötött 
részletfizetési megállapodás módosítása 

(222/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Ezt mi kezdeményeztük és ennek a végrehajtása van benne, ha jól látom/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Igazgatóságvezető asszony elkészített egy részletfizetési 
megállapodás módosítást, ennek az előterjesztésnek a melléklete, amiben a Közművelődési 
Kft/ tartozását úgy egyenlítené ki, hogy meghosszabbítanánk 2024 őszéig, októberétől 2025 
első negyedévéig, akkor kezdené el törleszteni, addig pedig a fennálló, általa jelzett 
távhőszolgáltatónak fennálló közel 30 millió forintot egyenlítené ki/ Ebben az időszakban 
lehetősége van rá, hogy kiegyenlítse és akkor visszatérhetnénk az eredeti tartozáshoz, amit 
felénk tudna rendezni/ 
 

Máté Péter tag: Nem tudom, hogy az nekünk mennyire jó, ha a Távhőszolgáltatót fizeti ki 
előbb, mint bennünket/ Ez egy kérdés volt/ 
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Bomba Gábor elnök: Most jön a fűtési szezon, a távhőnél likviditási problémát okoz a 30 
milliós tartozás, ha nekünk is fizeti ki, akkor nekünk kell támogatást adni, hogy ki tudja fizetni/ 
Nem bírja ki januárig, mondták, hogy addig mindenképpen szeretnék, ha valami befolyna/ 
 

Máté Péter tag: !kkor megint ott vagyunk, hogy megint csak kevesebb pénzünk van, innen 
sem jön be a pénz/ !z előző bizottsági ülésen megint a pénzről beszéltünk, nem igazán 
megyünk jó felé és ugye pénz kellene mindenhova/ Mindenhonnan az jön ki, hogy még hozzá 
kellene tennünk, vagy nekünk nem fizetnek/ 
 

Bomba Gábor elnök: Így van, mekkora problémát okoz ez Mariann? Múltkor beszéltünk róla, 
mondtad, akár kigazdálkodható/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Ez jelen esetben azért nem okoz problémát, el is 
mondtam a bizottsági ülésen is, a Közművelődési Kft/ úgy törlesztette a tartozását, hogy jár 
neki havonta 2 millió 600 ezer forint körüli bértámogatás, amit mi igénylünk le az államtól, azt 
nem utaltuk neki tovább, támogatás formájában, hanem ezt bekompenzáltuk/ Ezzel próbáltuk 
csökkenteni/ Igen, elvettük tőle és így próbáltuk a tartozását csökkenteni, egész szeptemberig 
vagy októberig, amikor a bizottság felkért minket, hogy vizsgáljuk meg annak a lehetőségét, 
hogy hogyan tudná szüneteltetni a részletfizetési megállapodásra tett ígéretét/ Likviditási 
problémát nem okozott, mert lényegében átcsoportosítottuk azt a támogatást, ami neki járna/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, ezzel kapcsolatban van-e még kérdésetek? Jó, nekem is fáj, de oda 
kell adnunk a pénzt, mert decemberig bírják csak ki, hogy ne folyjon be semmi/ ! határozati 
javaslatra szavaznánk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

287/2023; (X;25;) határozata 

Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft; lejárt szállítói tartozása kiegyenlítésére kötött       
részletfizetési megállapodás módosítása 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló, Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata közgyűlésének 29/2019/ (XII/23/) rendelete 1/ sz/ melléklet Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottság alcím 1/20/ pontja alapján 

 

1.  dönt arról, hogy a Szekszárdi Közművelődési Kft/ részére engedélyezi a fennálló 
tartozás törlesztésének 12 hónapra történő felfüggesztését- 
 

 Határidő: 2023; október 25; 
       Felelős: Bomba Gábor elnök  
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2. felhatalmazza az alpolgármestert a részletfizetésről szóló megállapodás 1/ számú 
módosításának aláírására- 

 

       Határidő: 2023; október 31; 
       Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy a részletfizetés 
megvalósulását a következő két évben ellenőrizze/ 

 

      Határidő: 2025; március 31; 
      Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a TOP_Plusz 1.3.2-23 pályázati felhívás keretében Kerékpárforgalmi Hálózati Terv 
felülvizsgálata vonatkozásában árajánlatkérés lefolytatásának jóváhagyására 

(227/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Ez már a következő uniós ciklus pályázatainak az előkészítését 
szolgáló előterjesztés/ Megadtuk az előterjesztésben, hogy az önkormányzat rendelkezik 
kerékpárhálózati forgalmi tervvel, amit szükséges felülvizsgálnunk a jövő évi sikeres 
pályázatok reményében/ Kértünk indikatív ajánlatokat a felülvizsgálatra, összesen 6 cégnek 
küldte el az árajánlatkérést, hogy mégis meg tudjuk azt, hogy mennyibe kerül egy ilyen 
felülvizsgálat/ ! 6 cégből összesen csupán 3 reagált, az előterjesztéshez mellékeltük a 3 
indikatív ajánlatot, hozzávetőlegesen a becsült értéke a felülvizsgálati terv elkészítésének 
nettó 4,6 millió lenne, lefolytatjuk az árajánlatkéréssel induló beszerzést, erre nincsen 
költségvetési forrásunk, ezt a 4,6 milliót a költségvetésünkből kellene megelőlegezni, illetve 
nem biztos, hogy ez lesz a pontos szám, hiszen ha az árajánlatkérést lefolytatjuk, akkor a 
legjobb árajánlattevővel kötnénk szerződést, ezt az összeget mi, ha nyer a pályázatunk a top 
pluszban, akkor természetesen pályázati forrásból el tudjuk majd számolni/ 
 

Máté Péter bizottsági tag elhagyja az üléstermet. Jelen van 3 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. 
 

Bomba Gábor elnök: !z elfogadásra szavaznánk, aki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

288/2023; (X;25;) határozata 

a TOP_Plusz 1.3.2-23 pályázati felhívás keretében Kerékpárforgalmi Hálózati Terv 
felülvizsgálata vonatkozásában árajánlatkérés lefolytatásának jóváhagyásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága az Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az Önkormányzat 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1. 

melléklet, Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság 16/a) pontjában rögzített hatáskör alapján 

 

1. dönt a Kerékpárforgalmi Hálózati Terv elkészítésére vonatkozó árajánlatkérési eljárás 
lefolytatásáról a javasolt cégek bevonásával/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt a Kerékpárforgalmi Hálózati Terv felülvizsgálatának saját költségvetésből történő 
finanszírozásról, az Önkormányzat 2023/ év költségvetésében az indikatív árajánlatok 
alapján 4 616 666 Ft fedezet biztosításáról, melynek pontos összegét az árajánlatkérési 
eljárás lezárásáról szóló döntés jóváhagyásakor állapítja meg/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

   Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére/ 
 

Határidő: döntéshozatal napját követő 15 napon belül 
Felelős: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város 
Egészségügyi Gondnoksága és az Országos Mentőszolgálat között kötendő megállapodás 
tartalmának jóváhagyására az egészségügyi alapellátásról szóló 2015; évi CXXIII; törvény 
változására tekintettel 
(230/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Máté Péter bizottsági tag visszatér az ülésterembe. Jelen van 4 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes. 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem szeretném kiegészíteni, igazából a pár hónappal 
ezelőtt elfogadott védőnős megállapodásnak a mintáját vettük alapul, az összegekben volt 1-

2 hetes nézeteltérésünk a mentőszolgálattal, hogy ki-mit fizet, végül elfogadták a 
javaslatunkat, így nem fogunk mínuszra kijönni, szerintünk ez a megállapodás így rendben van/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, köszönöm/ 
 

Máté Péter tag: ! működtetési költség összege, bruttó 1000 Ft/m2/hó, amely tartalmazza a 
víz és csatornadíjat, a gáz szolgáltatás díját, a villamosenergia díját, internethasználatot, a 
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kommunális hulladék elszállításának ellenértékét, a nagy értékű berendezések, hőszivattyúk, 
klímák javítási/karbantartási költségét, az összeg 0% áfát tartalmaz, az áfa szempontjából 
adómentes, a fenti összeg 374,80 m2 területre kerül felszámításra/ Gyerekek, és ha nekünk 
500 Ft-ba kerül m2-enként? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! mentőszolgálat ezt az ajánlatot tette, ugyanígy 
kötöttük meg a védőnőkkel is, a Villányi Ildikó kiszámolta, hogy nekünk nem lesz mínuszos, a 
takarítási költségünk, a mosatási költség és a tv fizetés volt, ami nagyon horribilis összeg volt, 
először azt akarta a mentőszolgálat, hogy ezek a tételek is kerüljenek bele ebbe az 1000 Ft-ba, 

ami azt jelentette volna, hogy csak a takarításunk 350/000/ Ft között van, és a mostatás még 
70-80 ezer forint/hó, ha ezeket ők külön kifizetik, akkor elvileg elfogadható/ 
 

Máté Péter tag: ! Villányi Ildikó valószínűleg rendelkezik azzal a tapasztalattal és tudással, 
hogy 2 hónap/félév múlva mennyibe kerül a víz, a villany, a gáz, mennyibe kerül a hőszivattyú 
javítása, ezt biztos tudja az Ildikó/ Én nem tudom, én ezt így nem tudom elfogadni. 
 

Bomba Gábor elnök: Van valami inflációkövetés legalább? Vagy ez így örökös? 

 

Máté Péter tag: Semmi. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ez a megállapodás még jobb, mint amit a védőnőkkel 
kötöttünk/ 
 

Máté Péter tag: Nem értek egyet vele. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Rendben, akkor folytatjuk az egyeztetéseket, ha nem 
fogadja el a bizottság/ 
 

Máté Péter tag: !zt nem tudom, én nem, de a bizottság nem én vagyok/ 
 

Bomba Gábor elnök: Most lehet, hogy belefér, ha az Ildikó kiszámolta, azzal nincs is baj, csak 

nem látok én sem benne bármilyen után követést, ha ezekről a díjakról kiderülne, hogy esetleg 
nem jók, a másik, ha árak emelkednek most van 20%-os infláció, amivel mindenkinek számolni 
kell/ Nem tudjuk, hogy mennyi lesz, abba az irányba is mindenképpen el kellene menni, akár 
abba az irányba, hogy elszámolunk egymással minden évben és akkor kifizetik az összeget és 
akkor nem kell vitatkoznunk a számon, mindenki annyit fizet, amennyit használ/ Szerintem 
talán ez mindenkinek elfogadható/ 1 m2-re vetített összeg arra sem sarkall senkit, hogy 
takarékoskodjon/ Szerintem ebbe az irányba kellene elmenni, hogy a konkrét összeget 
számoljuk el egymással és akkor senki nem sérül ezzel, ezt mindenki ki tudja számolni/ Úgy 
tenném fel szavazásra, nyilván a szerződés többi szövegével nincs bajunk, hogy a fizetésnél 
legyen tételes elszámolás és mindenki annyit fizessen, amennyi költséget okozott/ !ki egyetért 
ezzel az kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

289/2023; (X;25;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város Egészségügyi 
Gondnoksága és az Országos Mentőszolgálat között kötendő megállapodás tartalmának 
jóváhagyásáról az egészségügyi alapellátásról szóló 2015; évi CXXIII; törvény változására 

tekintettel 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága  
 

1. dönt a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város 
Egészségügyi Gondnoksága és az Országos Mentőszolgálat között - az egészségügyi 
alapellátásról szóló 2015/ évi CXXIII/ törvény változására tekintettel- kötendő 
megállapodás tartalmának elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal 
és formában azzal a módosítással, hogy kerüljön rögzítésre az inflációkövetés és a 
tételes elszámolás az 1/000 forint/m2 összeg helyett- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. az 1/) pontban foglaltakra tekintettel felhatalmazza az alpolgármestert és az 
Egészségügyi Gondnokság intézményvezetőjét a megállapodás aláírására/ 
 

Határidő: ! döntéshozatal napját követő 2 munkanapon belül 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

  Villányi Mária Ildikó intézményvezető 

 

5. napirendi pont 

„Javaslat TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című 
pályázat keretében új eszközök beszerzése 

(228/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető  

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Kénytelenek vagyunk mindig előre dolgozni, hiszen rövid a 
végrehajtási határidő. 1,5 hónappal a bizottság úgy döntött, hogy a maradványértéket ne 
adjuk vissza, ezért gyors egyeztetéseket folytattunk és ezt követően mi rögtön indítottunk egy 
eljárást, összeraktuk a műszaki tartalmat, közben párhuzamosan a kincstárnál a műszaki 
tartalom, tehát a pályázatnak a műszaki tartalmi módosítását is el kellett végeznünk, egy 
változásbejelentőt kellett benyújtanunk, a közreműködő szervezet támogatta is az első körű 
elképzelésünket, ugye a protokoll az, hogy a végleges áment az irányító hatóság mondja rá és 
írja le/ !z irányító hatóság sajnos a korábbi elképzeléseinket nem támogatta, azzal az indokkal, 
hogy kerékpáros pihenőt minimum 5 km-es egybefüggő külterületi szakaszon támogatnak, ez 
miatt át kellett gombolnunk, egyeztettünk és így lett belőle kerékpáros parkoló/ !mi az eredeti 
elképzelésünkhöz képest változást jelent még, semmiképpen nem sugallhatjuk a kerékpáros 
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pihenőt, jelenleg ebben a műszaki tartalomban nincsenek padok/ Kénytelenek voltunk kivenni, 
jó? 

 

Máté Péter tag: ! meghívandók listájába a kerékpárút kivitelezőt miért nem tettük be? 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: !zt gondolom, hogy ugyanazokat hívtuk meg, akik korábban is 
bent voltak az eredeti ajánlatban, nyilván egy hasonló jellegű beszerzést mi teljesen 
lefuttatunk, a bizottság el is fogadta a nyertes ajánlattevőt, az irányító hatóságnak érkezett a 
visszautasító levele, mi úgy gondoltuk, hogy ezek az ajánlattevők nagyjából képben vannak, 
egyszer már áraztak, viszonylag gyorsan fognak tudni ajánlatot tenni/ Nekünk az lenne a cél, 
hogy ne nagyon kelljen mérföldkövet módosítani/ 
 

Máté Péter tag: Nem értem, hogy azt, aki időre megcsinálta a kerékpárutat, rendben volt, 
most a fákkal vitatkozott, de kint vannak a fák is, szerintem tegyük bele őt is/ 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Jó/ 
 

Bomba Gábor elnök: Mi kértük, hogy kérjünk indikatív árajánlatot a szerelésre, azt látom, hogy 
most nem lehet beszerezni, mert egybeszámítási kötelezettségünk van, de én itt nem látom, 
hogy kértük volna indikatívat, mennyibe kerül?  
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Nem kértünk még/ Ott viszont külön árazás volt, az 
előterjesztésben is, ha azt vehetjük alapnak/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, akkor egy kiegészítés volt, hogy hívjuk meg a Red Hungaryt az eredeti 
kivitelezőt is, tegyük be meghívásba, szerintem sincs abban semmi kockázat/ Ezt az 

egybeszámítási szabályt meddig kell figyelembe vennünk? Mindent befejeztünk és 
elszámoltunk, akkor vehetünk egy szerelőbigyót. 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Ha teljesen rendben volt mindennemű elszámolás, akkor 5 évig 
fenntartási időszakunk van, 5 éven belül minden egyes módosításhoz hozzájárulást kell kérni, 
de én úgy gondolom, hogy ugyanígy lesznek a padok is, hogy ami szebbé tesz, jobbá tesz, 
bővítést jelent, azt támogatták, csináltunk már ilyent, hiszen akkor az !gora beruházást 
érintette/ Jóvá fogják hagyni/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Javaslom, hogy a betonplaccot azt csináljuk meg, az legyen benne 
ebben a mostaniban. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

290/2023; (X;25;) határozata 

„TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című pályázat 
keretében új eszközök beszerzése” tárgyú beszerzési eljárás megindításának 

jóváhagyásáról   
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. Jóváhagyja az előterjesztésben szereplő ajánlattevői kört azzal a kiegészítéssel, hogy 
kerüljön meghívásra a Red-Hungary Kft. is; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (továbbiakban. !jánlatkérő) „TOP-

6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című pályázat 
keretében új eszközök beszerzése” tárgyú beszerzési eljárás megindításának 
elfogadásáról az előterjesztés szerinti tartalommal azzal a kiegészítéssel, hogy kerüljön 
megnövelésre a kerékpáros parkoló 1 négyzetméterrel- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. dönt a GVB 280/2023/(X/18/) döntésben szereplő „3/ pontjának. „felhívja a 
Polgármesteri Hivatalt, hogy szerelő állomás vonatkozásában- saját költségvetés 
terhére történő megvalósítás érdekében- kérjen be indikatív árajánlatot, amelyről 
tájékoztassa a bizottságot/” visszavonásáról/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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Bomba Gábor elnök: ! nyilvános ülés végére értünk, áttérnénk a zárt ülésre/ 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 9 óra 33 perckor 

berekeszti. ! bizottság zárt ülésen folytatja tovább munkáját; 
 

 

K.m.f 

 

 

 

Máté Péter 

                  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
 

dr; Holczer Mónika 

  jegyzőkönyvvezető 

  

Bomba Gábor 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Biró Gyula 

                aljegyző 

 


